
1 

 

OBEC  DEŠTNICE 

 

ZÁPIS Č. 2/2023 

ze zasedání Zastupitelstva obce Deštnice, 

které se uskutečnilo dne 26.4.2023 od 17:00 hod. v místním pohostinství 

 

Přítomno:       6        členů zastupitelstva obce (viz. prezenční listina) 

Nepřítomno:   1       člen zastupitelstva obce   (p. Kopřiva – omluven) 

 

Hosté:             0             (viz. prezenční listina) 

Občané:         18            (viz. prezenční listina)  

 

Program:  

 

1.   Zahájení, schválení programu, určení ověřovatelů 

2.   Kontrola minulého usnesení 

3.   Zpráva o výsledku hospodaření obce za 2. pol.2022 (audit) 

4.   Závěrečný účet obce za r.2022 

5.   Účetní závěrka obce za r.2022 

6.   Žádost o příspěvek na pobyt v přírodě – MŠ Měcholupy 

7.   Žádost o podporu vydání preventivních omalovánek „Školáci nejen na prázdninách“ 

8.   Nabídka na článek v magazínové příloze deníku – CESTY MĚSTY 

9.   Řešení dopravního opatření na snížení rychlosti OA  v ulici od OÚ ke hřišti 

10. Pořízení nových dveří do KD (pohostinství, WC, kantýna) 

11. Kontrola HZS ÚK 

12. Územní plán – jednotný standard 

13. Dotační program „Podpora přípravy projektových záměrů v ústeckém kraji 2023“ 

14. Dotační program MMR – rekonstrukce KD 

15. Nabídka na uzavření smlouvy o poskytnutí odborných služeb – Požární nádrž 

16. Aktuální stav účtů obce 

17. Různé informace - dotazy, příspěvky, diskuse občanů  

18. 

19. Závěr 

 

Starostka přivítala členy zastupitelstva obce a občany obce. Konstatovala, že zasedání zastupitelstva obce je 

usnášeníschopné. 

 

Provedením zápisu pověřila: p. Neudorfskou M. 

 

Ověřovateli zápisu byli určeni:  Zelenková Monika, Benešová Kateřina 

 

 

PRŮBĚH ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE: 

 

 

1. Zahájení, schválení programu, určení ověřovatelů 

 

Starostka přečetla program dnešního zasedání. 

Doplnění:  

 

 18. Rozpočtové opatření č. 2/2023 

 

 

Připomínky, diskuse: ------------------------------ 
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Pro přijetí programu zasedání hlasovalo:    6     členů zastupitelstva obce. 

Proti……………………………………… 0    členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se hlasování……………………… 0     členů zastupitelstva obce. 

Usnesení č. 1/2/2023:  ZO schvaluje Program dnešního zasedání zastupitelstva obce. Ke každému bodu bude 

diskuse.  

 

2. Kontrola minulého usnesení 

Starostka přečetla minulé usnesení a informovala o  provedených úkonech z minulého zasedání. 

 

Připomínky, diskuse: ---------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

3. Zpráva o výsledku hospodaření obce za 2. pol.2022 (audit) 

Starostka informovala, že dne 8.2.2023 proběhla kontrola hospodaření obce za II. pol. 2021. Přečetla, čeho se 

kontrola týkala a závěr: bez zjištěných chyb a nedostatků. Výsledek je zveřejněn na úředních deskách do 

dnešního dne.  

 

Připomínky, diskuse: ---------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s výsledkem přezkoumání hospodaření za II.pol. r. 2022: 

Výsledek hlasování: 

Pro:        6  členové zastupitelstva obce. 

Proti:  0    členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0    členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 2/2/2023: ZO schvaluje výsledek přezkoumání hospodaření obce r. 2022 bez výhrad. 

 

 

4. Závěrečný účet obce za r.2022 

Starostka přečetla Návrh závěrečného účtu obce za r. 2022, který je zveřejněn do dnešního dne na úředních 

deskách OÚ v tomto znění: Příjmy ve výši 7.033.555,09 Kč, výdaje ve výši 7.429.292,93 Kč a financování ve 

výši 395.737,84 Kč s výsledkem, že hodnocení plnění rozpočtu obce z hlediska salda příjmů a výdajů skončilo 

schodkem v částce 395.737,84 Kč. 

Dále starostka sdělila, že předložila zastupitelům účetní výkazy sestavených k rozvahovému dni 31.12.2022, 

které jsou zveřejněny společně s návrhem závěrečného účtu do dnešního dne  (Fin 2-12, Rozvaha, Výkaz zisku 

a ztráty a příloha, inventarizační zprávy a zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření  a zpráv z finančních 

kontrol). 

 

Připomínky, diskuse: ---------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat pro Závěrečný účet obce za r. 2022 s výsledkem hospodaření: Příjmy ve výši 

7.033.555,09 Kč, výdaje ve výši 7.429.292,93 Kč a financování ve výši 395.737,84 Kč s výsledkem, že 

hodnocení plnění rozpočtu obce z hlediska salda příjmů a výdajů skončilo schodkem v částce 395.737,84 Kč. 

Výsledek hlasování: 

Pro:        6  členové zastupitelstva obce. 

Proti:  0  členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0  členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 3/2/2023: ZO schvaluje bez výhrad Závěrečný účet za r. 2021 s výsledkem hospodaření: Příjmy ve 

výši 7.033.555,09 Kč, výdaje ve výši 7.429.292,93 Kč a financování ve výši 395.737,84 Kč s výsledkem, že 

hodnocení plnění rozpočtu obce z hlediska salda příjmů a výdajů skončilo schodkem v částce 395.737,84 Kč. 
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5. Účetní závěrka obce za r.2022 

Starostka informuje, že účetní výkazy sestavené k rozvahovému dni 31.12.2022 (Fin 2-12, Rozvaha, Výkaz 

zisku a ztráty a příloha, inventarizační zprávy a zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření  a zpráv 

z finančních kontrol) byly zastupitelům zaslány i z důvodu, že se musí projednat účetní závěrka obce za r. 2022. 

Přečetla protokol o schvalování účetní závěrky. 

 

Připomínky, diskuse: ---------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje účetní závěrku za r. 2022: 

Výsledek hlasování: 

Pro:        6  členové zastupitelstva obce. 

Proti:  0  členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0  členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 4/2/2023: ZO schvaluje dle ustanovení § 84 odst. 2 písm. b) zákona o obcích účetní závěrku roku 

2022 včetně výsledku hospodaření.  

 

 

6. Žádost o příspěvek na pobyt v přírodě – MŠ Měcholupy 

Starostka informovala o došlé žádosti o příspěvek na pobyt v přírodě. Přečetla přijatou žádost a informovala, že 

se dotazovala paní ředitelky, kolik dětí z Deštnice a spádových obcí pojede. Sdělila, že celkem 5 dětí.  

 

Připomínky, diskuse:  

P.Benešová - opravdu děti z Deštnice pojedou? A budou to mít rodiče levnější? 

p. Vokurková – dotazuje se, zda na každé dítě přispět 500,- Kč. 

p. Pospíšil - navrhuje přispět na každé dítě 1.000,- Kč. Celkem pojede 5 dětí. 5 x 1.000,- celkem 5.000,- Kč 

ZO bere na vědomí podané informace . 

 

Starostka nechává hlasovat o poskytnutí příspěvku ve výši 1.000,- Kč za každé dítě s TP v obci Deštnice 

(včetně spádových obcí), které se pobytu v přírodě zúčastní. 

Výsledek hlasování: 

Pro:              6               členové zastupitelstva obce. 

Proti:            0               členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:    0               členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 5/2/2023: ZO o poskytnutí finančního daru ve výši 1.000,- Kč za každé dítě s TP v obci Deštnice 

(včetně spádových obcí), které se pobytu v přírodě zúčastní. 

 

 

7.  Žádost o podporu vydání preventivních omalovánek „Školáci nejen na prázdninách“ 

Starostka informovala o přijaté žádosti o podporu vydání preventivních omalovánek „Školáci nejen na 

prázdninách“.  

 

Připomínky, diskuse: 

P.Benešová Kateřina - je to celkem dobrý nápad ale viděla bych to spíše pro školy a školky než uplatnění přímo 

na vesnici. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje podporu vydání preventivních omalovánek „Školáci nejen na 

prázdninách“ 

Výsledek hlasování: 

Pro:        0  členové zastupitelstva obce. 

Proti:  6  členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0  členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 6/2/2023: ZO neschvaluje podporu vydání preventivních omalovánek „Školáci nejen na 

prázdninách“ 
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8.  Nabídka na článek v magazínové příloze deníku – CESTY MĚSTY 

Starostka informovala o nabídce na zveřejnění článku v magazínové příloze deníku – CESTY MĚSTY, kde by 

byl zveřejněn článek o tunelech - technické památce za hřbitovem. Sdělila i náklady spojené se zveřejněním. 

 

Připomínky, diskuse:  

P.Benešová Kateřina - vzhledem k tomu, že se jedná o jeden článek, jeden den je to dost drahé. 

P.Fencková - každý dnes používá internet. Sama, když někam cestuji, se podívám na stránky obce, kde najdu 

všechno. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje nabídku na článek v magazínové příloze deníku – CESTY 

MĚSTY 

Výsledek hlasování: 

Pro:        0  členové zastupitelstva obce. 

Proti:  6  členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0  členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 7/2/2023: ZO neschvaluje nabídku na článek v magazínové příloze deníku – CESTY MĚSTY 

 

 

9. Řešení dopravního opatření na snížení rychlosti OA v ulici od OÚ ke hřišti 

Starostka informovala, o nutnosti vyřešení rychlosti OA v ulici od OÚ ke hřišti. Sdělila, že je potřeba 

dohodnout se na konkrétním opatření, ke kterému budeme žádat stanovisko na dopravní inspektorát. Až po 

obdržení stanoviska se opatření mohou udělat.  

 

Připomínky, diskuse:  

P.Halbrštát - někteří opravdu jezdí jako blázni, nejlepší by bylo vykopat příkop. 

P.Černá - nebylo by nejjednodušší pozvat p. Brabcovou z DI a vyřešit možnosti na místě? 

Starostka - stavební komise by měla posoudit možnosti a navrhnout nejvhodnější opatření. 

Starostka - a co na to p.Bůcha? 

P.Bůcha - já mám celkem jasno. Navrhuji zpomalující pásy na 10 km. 

P.Černá to je rozumné ty polštáře dodávky nezastaví. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje v ulici od OÚ směrem ke hřišti instalaci 2 zpomalovacích pásů na 

10 km. 

Výsledek hlasování: 

Pro:              6               členové zastupitelstva obce. 

Proti:            0               členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:    0               členové zastupitelstva obce 

 Usnesení č. 8/2/2023: ZO schvaluje zaslání žádosti na DI na umístění 2 zpomalovacích prahů (10 km/h) do 

ulice od OÚ ke hřišti. 

 

 

10. Pořízení nových dveří do KD (pohostinství, WC, kantýna) 
Starostka informuje, že je potřeba vyřešit špatný stav dveří v KD. Informuje, že se dotazovali se zastupiteli na 

různé možnosti. Navrhuje tedy finančně dostupnou variantu dveří z masivu. Jedná se celkem o 8 ks dveří. 

 

Připomínky, diskuse:   

P.Neudorfský - ty dveře tam chybí? Pokud ne všechno se dá opravit. 

P.Postředník - kvůli klikám měnit dveře a 8? 

Starostka - nejde jen o kliky a vlivem vlhka jsou zkřížené. 

P.Bůcha - kupovat dveře masiv to bude raketa , když se jich bude kupovat 8 

P.Neudorfský - u těch levnějších dveří to bude za rok to samé. Ale i tyto dveře se dají opravit, ale musí se o to 

někdo starat a ne to nechat dojít takhle daleko. P. Schieferdecker neplatí nájem tak by mohl dělat aspoň nějakou 

údržbu. 
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P.Ševčíková - koupili jsme 2 kliky ale už je to zase rozbitý. 

P.Fencková - po brigádě děláme na ubytovně opravy. Kdybychom měli vždycky kupovat dveře, když jsou   

poškozené tak se nedoplatíme. Pokud s tím má p.Schiferdecker problém, tak to opraví obec a on ať to zaplatí. 

P.Dvořáček - za opravy vždy odpovídá nájemce.   

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

11. Kontrola HZS ÚK 

Starostka sdělila, že 13.3.2023 proběhla na OÚ kontrola HZS ÚK. Předmětem kontroly bylo dodržování 

krizového zákona a předpisů vydaných k jeho provedení. Zajištění připravenosti obce na řešení krizových 

situací.  

 

Připomínky, diskuse: ---------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

12. Územní plán – jednotný standard  

Starostka sdělila, že v souvislosti s digitalizací územního plánování byla do stavebního zákona zavedena 

povinnost zpracování vybraných částí územně plánovacích dokumentací v jednotném standardu [§ 20a zákona 

č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů]. 

Podrobnosti jednotného standardu územního plánu stanovuje vyhláška č. 500/2006 Sb., o územně analytických 

podkladech, územně plánovací dokumentaci a způsobu evidence územně plánovací činnosti, ve znění vyhlášky 

č. 418/2022 Sb. (dále jen „vyhláška“) – platnost od 1.1.2023.   

Jedná se o povinnost zpracovávat vybrané části územně plánovací dokumentace, její aktualizace nebo změny a 

úplné znění v jednotném standardu (§ 20a odst. 2 stavebního zákona). Novelizovaná vyhláška definuje 

standardizované jevy územního plánu, jejich datovou strukturu, označení předávaných složek a souborů včetně 

přípustných výměnných formátů a požadavky na zeměpisné usazení, barevnou hloubku a rozlišení rastrových 

dat. Pod pojmem „standardizované jevy územního plánu“ se rozumí ty jevy, pro které je požadováno odevzdání 

ve formě standardně strukturovaných vektorových digitálních dat. Z obsahového hlediska se jedná o všechny 

podstatné jevy stanovené územním plánem. Vyhláška dále požaduje sjednocení grafického vyjádření těchto 

jevů ve výkresech územního plánu.  

Podle dosavadních předpisů se dokončí všechny územně plánovací dokumentace, u kterých bylo k 31.12.2022 

doručeno oznámení o konání veřejného projednání, a všechny změny nebo aktualizace územně plánovacích 

dokumentací, u nichž došlo ke schválení zadání (obsahu změny/aktualizace nebo zprávy o uplatňování 

obsahující pokyny pro zpracování návrhu změny/aktualizace). V tomto případě se jedná o žádosti na změnu ÚP 

zkráceným postupem schválené zastupitelstvem obce do konce roku (zde se standardizace dělat nemusí), vše co 

bylo schváleno po novém roce musí mít standardizaci . 

Sdělila, že na standardizaci byla vypsaná dotace z IROP. Tato dotace by měla být do výše 85 % uznatelných 

nákladů. Součástí žádosti o dotaci by mělo být řádné výběrové řízení na zpracovatele standardizace ÚP, 

stanovisko Krajského úřadu životního prostředí – odboru životního prostředí a zemědělství, usnesení 

zastupitelstva a to dvě – jedno k výběrovému řízení a druhé následně k pořízení změny ÚP (standardizace) - 

zkráceným postupem.  

 

Připomínky, diskuse:  

P.Kolář - ať si to předělají a zaplatí ti co územní plán dělali v r.2011 

Starostka - navrhuji oslovit více firem, udělat výběrové řízení a zažádat o dotaci. 

P.Kolář - bude to  stát peníze a co si vymyslí za 5 let? 

Starostka - tak to dnes nikdo neví. 

ZO bere na vědomí podané informace. 
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13. Dotační program „Podpora přípravy projektových záměrů v ústeckém kraji 2023“ 

Starostka informovala, že krajský úřad vyhlásil nově dotaci „Podpora přípravy projektových záměrů v 

ústeckém kraji 2023“. Informovala o tom, že se jedná o dotaci, která by uhradila 70% nákladů na projekt, který 

by obec chtěla pořídit. Sdělila, že by tato dotace mohla řešit projekt na vytápění KD nebo projekt na opravu 

požární nádrže. 

Sdělila, že je potřeba nechat vypracovat projekt na vytápění KD i z důvodu, že má obec možnost zažádat o 

dotace z MMR na rekonstrukci KD, kde by bylo možné řešit právě i vytápění. Sdělila, že p. Henych oslovil 

projektanta, který zpracovává projekty na rozvody a vytápění. Cena za zpracování projektu je 33.000,- Kč bez 

DPH. 

 

Připomínky, diskuse:   

P.Henych - u takhle velkých akcí je projekt nutnost. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO vypracování projektové dokumentace na vytápění KD. 

Výsledek hlasování: 

Pro:        6   členové zastupitelstva obce. 

Proti:  0   členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0   členové zastupitelstva obce  

Usnesení č.   9/2/2023: ZO schvaluje vypracování projektu na vytápění KD 

  

Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s podáním žádosti do Dotačního programu „ Podpora přípravy 

projektových záměrů v Ústeckém kraji 2023“. Název projektu „Požární nádrže“. 

Výsledek hlasování: 

Pro:        6   členové zastupitelstva obce. 

Proti:  0   členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0   členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 10/2/2023 : ZO schvaluje podání žádosti do Dotačního programu „ Podpora přípravy projektových 

záměrů v Ústeckém kraji 2023“. Název projektu „Požární nádrže“ 

 

 

14. Dotační program MMR – rekonstrukce KD  

Starostka informuje, že o nově vyhlášených dotačních titulech z MMR.  Žádosti o dotace musí být podány 

nejpozději do 5.6.2023. Z důvodu, že s podáváním žádostí na MMR je velice složité, oslovila starostka 2 firmy, 

které se s podáváním žádostí zabývají.  

 

Připomínky, diskuse:  

Starostka-  informovala, že nechala vypracovat předběžný rozpočet na opravu vnitřních prostor KD.  

Starostka – dotazuje se p. Henycha, na kolik cca by mohl vyjít zdroj vytápění včetně rozvodů  

p. Henych – cca 1 milion K4 

starostka - celková částka rekonstrukce by byla tedy cca 3.000.000,- Kč 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat zda ZO souhlasí s oslovením firem na zpracování podkladů k žádosti o dotaci - na 

rekonstrukci KD. 

Výsledek hlasování: 

Pro:        6   členové zastupitelstva obce. 

Proti:  0   členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0   členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 11/2/2023 : ZO schvaluje oslovením firem na zpracování podkladů k žádosti o dotaci  z MMR - na   

                                        rekonstrukci KD 
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15. Nabídka na uzavření smlouvy o poskytnutí odborných služeb – Požární nádrž 

Starostka předložila návrh smlouvy o poskytnutí odborných služeb – Požární nádrž. Jedná se o smlouvu, která 

obsahuje projektovou dokumentaci na požární nádrž a dále zpracování a podání žádosti o dotaci na SFŽP. 

 

Připomínky, diskuse:   

P,Fencková - pokud nedojde ihned k realizaci, projekt bude platný i do budoucna 

Starostka - možná bychom si měli nechat zpracovat projekt a realizaci zatím neprovádět 

P.Henych - na projekt zkusíme tedy požádat o dotaci na kraj „Podpora přípravy projektových záměrů v 

ústeckém kraji 2023 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s uzavřením smlouvy o poskytnutí odborných služeb – Požární 

nádrž 

Výsledek hlasování: 

Pro:        0   členové zastupitelstva obce. 

Proti:  6   členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0   členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 12/2/2023 : ZO neschvaluje uzavřením smlouvy o poskytnutí odborných služeb – Požární nádrž 

 

 

16. Aktuální stav účtu a úvěrů obce 

Informuje, že na účtu KB je k dnešnímu dni 844.736,67 Kč, na účtu ČNB 719.066,39 Kč. Celkem tedy má obec 

na účtech finanční prostředky ve výši 1.563.803,06 Kč.  

 

Připomínky, diskuse: ---------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace . 

 

 

17. Různé - dotazy, příspěvky, diskuse občanů 

 

 Cenová nabídka na rekonstrukci volební místnosti 
Starostka informovala, že nechala zpracovat cenovou nabídku na opravu volební místnosti. 

 

Připomínky, diskuse:  ---------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

 Žádost o pokračování podpory Linky bezpečí z.s. 
Starostka informuje, obdržela žádost o pokračování podpory Linky bezpečí, z.s.. Sdělila, že žádají o příspěvek 

2.000,- Kč na provoz dětské krizové linky, která je občanům dostupná anonymně, zdarma a nonstop. 

 

Připomínky, diskuse:  ---------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s podporou Linky bezpečí z.s , ve výši 2.000,- Kč. 

Výsledek hlasování: 

Pro:        6   členové zastupitelstva obce. 

Proti:  0   členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0   členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 13/2/2023 : ZO souhlasí s podporou Linky bezpečí z.s , ve výši 2.000,- Kč. 
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 Žádost o vybudování odtokového žlabu 

Starostka přečetla došlou žádost p. Hubky na vybudování odtokového žlabu u č.p. 10. Sdělila, že se byla na 

místě podívat. Komunikace je v těchto místech opravdu nakloněna k domu č.p 10 a všechna voda stéká pod 

dům.  

 

Připomínky, diskuse:  

P.Fencková - nezúží se tím cesta, kvůli průjezdnosti?  

P.Postředník - ne, nezúží, je tam travnatý pás, kam by byly žlaby položené, do asfaltového povrchu by se 

nazasahovalo. 

P.Benešová Kateřina - to by se asi nelíbilo nikomu, aby mu voda stékala na jeho dům. 

P.Henych - o to by se měla postarat obec. 

P.Postředník - celkové náklady by byly 24.500,- Kč 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje vybudování odtokového žlabu u domu č.p. 10 za cenu 24.500,- 

Kč p. Postředníkem M.  

Výsledek hlasování: 

Pro:        6   členové zastupitelstva obce. 

Proti:  0   členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0   členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 14/2/2023 :  ZO schvaluje vybudování odtokového žlabu u č.p. 10, p. Postředníkem M. v   

                                         celkových nákladech ve výši 24.500,- Kč. 

 

 Informace dopravní obslužnost – vlaky 

 

Starostka podala informace, že se zúčastnila dalšího jednání kvůli vlakům. Sdělila, že posledního jednání se 

zúčastnili zástupci všech okolních krajů. Informovala, že prozatím se jízdní řády nemění a kraje se budou snažit 

dopravu koordinovat napříč kraji, aby vlaky byly komplexně řešeny a neřešily pouze dopravu na území 

příslušného kraje.  

 

Připomínky, diskuse: ---------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace . 

 

 Pergola Sádek 

Starostka podala informace, že občané Sádku žádali o vybudování pergoly, kde by se společně mohli scházet. 

Osloví tedy nějakého truhláře, který by na místě změřil a doporučil, jakou pergolu bychom mohli pro dané 

místo vybudovat. Po obdržení návrhu včetně cenové nabídky budeme tento bod opět projednávat.  

 

Připomínky, diskuse:  

P.Benešová Kateřina - nemají ani hospodu, měli by se kde scházet 

P.Henych - není to špatný nápad. 

ZO bere na vědomí podané informace . 

 

 

 Anonymní stížnost na pohostinství 

Starostka  přečetla doručenou stížnost na pohostinství. 

 

Připomínky, diskuse:  

Starostka - pravdou je, že stížnosti na pohostinství přibývá a dle informací zákazníků ubývá. Stěžují si na 

nedobré pivo, na kouření , na to,že lidé z vesnice tam nechodí - je z toho šipkařský klub. 

P.Ševčíková - snaží se s nájemcem p. Schieferdekerem dát do pořádku výčepní zařízení ale není to jednoduché. 

Pivo se čepuje pomocí starého kompresoru z ledničky a asi není tak kvalitní. 

P.Neudorfský - to je pravda ale snažíte se to dát dohromady už od září. 

P.Ševčíková - a kouření snad není takový problém. 
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Starostka - je to v obecním prostoru a kouřit se tu nesmí, zakazuje to především zákon, v okolních vesnicích to 

lidé respektují a zákon dodržují. 

P.Postředník - zákaz kouření je dán zákonem. 

P. Neudorfská - proč se toto řeší s p.Ševčíkovou? Jednat by se mělo s nájemcem p. Schieferdeckerem. 

Starostka - ano. Sjednám schůzku s nájemcem a i se zastupiteli a projednáme stížnosti z dopisu i od ostatních 

občanů.  

ZO bere na vědomí podané informace . 

 

 

 Připomínky náměty občanů 

 Kdy budou kontejnery ? 

 Starostka - vzhledem k ostatním akcím a k umístnění kontejnerů  budou tento rok kontejnery 9.-12.6.2023 

ZO bere na vědomí podané informace . 

 

 

18. Rozpočtové opatření č. 2/2023 

Starostka informovala o rozpočtovém opatření č. 2/2023. Sdělila, čeho se změny týkají. 

                 

Připomínky, diskuse: ---------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace . 

 

Starostka nechává hlasovat o rozpočtovém opatření č. 2/2023. 

Výsledek hlasování: 

Pro:            6                 členové zastupitelstva obce. 

Proti:          0                 členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:  0                 členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 15/2/2022: ZO schvaluje rozpočtové opatření č.2/2023. 

 

 

19. Závěr 

 

Starostka poděkovala přítomným za účast na dnešním zasedání.  

Zasedání í bylo ukončeno  19.05   hod.  

 

 

 

 

Zapsala: p. Neudorfská M.  

 

 

 

Ověřovatelé  zápisu:              p. Zelenková Monika              podpis      ……………………….  

 

 

 

 

                                               p. Benešová Kateřina               podpis      ...................................… 

 

  

 

 

   

Starostka obce                       p. Vokurková Lucie                            podpis      ……………………….   

 

 


